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To:

IEE EEE erieIEEET EXETN @ minvws.ni]
)From: 5.1.2e

Sent: Tue 3/24/2020 7:01:18 AM

Subject: RE: Aanzetje statement

Received: Tue 3/24/2020 7:01:18 AM

Mooie tekst [ERFLE hopelijk wil de LHV er in mee!

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 07:59

Aan:[IESEIEXEXM@ minvws.o>;IEEE)EEEe minvwsn>

Onderwerp: RE: Aanzetje statement

Dag allebei,

T.a.v. patiénten: ik had het idee dat een oproep aan voorschrijvers en apothekers hetzelfde effect zou hebben op patiénten als

het direct aanspreken van patiénten; degenen die willen hamsteren gaan dat toch wel doen. Daarom was de overweging dat het

vreemd is om de patiént in het geheel niet op zijn gedrag aan te spreken, ook omdat ze kunnen shoppen zodra apothekers hen

beperkingen opleggen. Heb het nu uit de tekst gelaten.

T.a.v. LHV: Ik ga nu onderstaande versie voorleggen aan [JEEZ « neem jullie mee in de cc.

Aan alle apothekers en voorschrijvers:

Verzonden: maandag 23 maart 2020 18:57

Aan:IEEE @minvws.nl>; ICKECIJCKERNo
Onderwerp: RE: Aanzetje statement

Hi,
Ik heb vandaag gesproken, en optie meenemen in de Kamerbrief inderdaad al op het lijstje gezet. De

input vanuit de |IGJ had ons dus ook bereikt, en is hieronder meegenomen.
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van: "IEEE-IBEHninws .ol>

Verzonden: 23 mrt. 2020 18:01

Naar:
"

Cer"

Onderwerp: RE: Aanzetje statement

He hoi,
Ik aarzel een beetje bij het feit dat het een oproep aan patiénten betreft. Ik dacht zelf eigenlijk alleen aan apothekers en

voorschrijvers. Denk dat een rechtstreeks bericht aan patiénten inderdaad onrust en hamstergedrag kunnen veroorzaken. Is dit

een bewuste keuze? Ben overtuigbaar hoor. Inschatting van Brocacef en Mosadex is dat het hamsteren na twee weken sterk

daalt omdat iedereen zijn herhaal recepten dan heeft. Dus we moeten niet is aanwakkeren wat al weer afnemend is eind van

deze week.

De drie maanden is 2 wk geleden al een keer gecommuniceerd via IG] en CBG en dat heeft het hamstereffect dus niet geremd.
Maar een nieuwe, meer stevige oproep lijkt me goed. [CHER sprak vanmiddag IGJ: die adviseerden met klem niet naar een

kortere uitgifte te gaan en vast te houden aan drie maanden.

Wat betreft de verzekeraars: die sprak ik net en die hadden weer een klassieke reactie: idee dat er bij apothekers nu een prikkel
is voor veel uitgiftes, met andere woorden: veel verkoop is veel winst. ZN wees me op feit dat veel herhaalreceptuur helemaal

niet via voorschrijver gaat maar door apatheker wordt beheerd met automatische digitale dienstverlening.
Ik denk dat ze onderstaande oproep wel zouden kunnen steunen.

Qua timing: eens met toetsen bij LHV vandaag en reactie morgenochtend. Wij kunnen het inderdaad noemen in Werkgroep
Tekorten (die sinds kort Coronaberaad Geneesmiddelen heet). Woensdag gaat er weer een TK-brief over Corona naar de TK. Zou

mooi zijn als we er daar melding van kunnen maken.

var:IEEE) EEE cin
Verzonden: maandag 23 maart 2020 17:26

Aan: @minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Aanzetje statement

Zie hieronder onze aanzet voor een statement die ondertekend kan worden door FMS, LHV, KNMP, NPCF en zorgverzekeraars

(laatste partij is nog niet benaderd, wel van belang nu inzake onderstaand punt).

- De KNMP geeft aan dat zij niet anders mogen afleveren dan op het recept staat. Als er dus voor een jaar voorgeschreven wordt,

zouden zij dit moeten meegeven. Dit is niet op basis van regelgeving, maar onderdeel van de afspraken tussen apothekers en

verzekeraars. Om te voorkomen dat apothekers voor langer dan drie maanden meegeven, hebben we dus mandaatvan

verzekeraars nodig. Hiermee zou onderstaand statement in die zin ook een maatregel zijn. We kunnen dan echter niet voorkomen

dat patiénten bij verschillende apotheken gaan ‘shoppen’.
- De LHV geeft aan erg terughoudend te zijn met het willen ondertekenen van een dergelijk statement, omdat ze bang zijn

hamstergedrag in de hand te werken. Onderstaand statement zouden we nog iets kunnen afzwakken wat dat betreft, maar die

angst wordt misschien ook opgeheven door bovenstaande ‘maatregel’. Gezien de LHV geen onderdeel uitmaakt van het tekorten-

overleg morgen, misschien handig om deze versie (of een variant daarvan) alvast naar de LHV te sturen vandaag, en hen te vragen

morgen ochtend te reageren. Dan kunnen we daarna evt. nog een minder expliciete versie proberen, dan wel weten we waar we

staan voorafgaand aan het tekorten-overleg.

or.
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